

EXOTIC

DESTINATIONS 异国风情

6D4N 迪拜

(朱美拉清真寺 + 迪拜框架 + 阿拉伯塔)

DUBAI

JUMEIRAH MOSQUE + DUBAI FRAME + BURJ AL ARAB

Penang ✈️ Dubai

Tour Code: PXD-1

Golden® Destinations



United Arab Emirates
阿拉伯

flydubai®



Dubai Frame
迪拜框架



Museum Of The Future
迪拜未来博物馆



Burj Al Arab
阿拉伯塔



Burj Khalifa
哈利法塔

行程次序，以當地旅社安排為準。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Jumeirah Mosque
朱美拉清真寺



Mall of the Emirates
阿联酋购物中心



Palm Jumeirah
朱美拉棕榈岛

精简行程：

第一天 槟城 ✈️ 迪拜 (机上用餐)

第二天 迪拜 (早/午/晚)

- 抵达迪拜国际机场
- 入住酒店
- 朱美拉清真寺 (拍照点)
- 扎比尔宫 (路过经过)
- 迪拜框架 (拍照点)
- 巴斯塔基亚 (步行游览)
- 阿布拉骑行 (含入门票)
- 香料市场 (步行游览)
- 黄金市场 (步行游览)
- 溪游船含晚餐 (从晚上8:30到晚上10:30航行)

第三天 迪拜 (早/午/晚)

- 自由活动 (不提供巴士)
- 出发前往沙漠冲沙活动, 享用烧烤晚餐和娱乐节目

第四天 迪拜 (早/午/晚)

- 迪拜未来博物馆 (拍照点)
- 阿拉伯塔 (拍照点)
- 城堡露天市场 (购物)
- 乘坐电车 (含单程票)
- 单轨电车 (含单程票)
- 朱美拉棕榈岛 (拍照点)
- 迪拜码头 (路过经过)
- 蓝水岛 (路过经过)
- 艾因迪拜 (路过经过)
- 阿联酋购物中心 (购物)
- 迪拜滑雪场 (拍照点)

第五天 迪拜 (早-/晚)

- 退房酒店
- 龙市场 (购物)
- 迪拜购物中心 (购物)
- 迪拜水族馆 (外观)
- 音乐喷泉 (拍照点)
- 哈利法塔顶层观景台 (时段视供应情况而定)
- 迪拜节日城 (观看激光灯光秀)
- 出发前往迪拜国际机场

第六天 迪拜 ✈️ 槟城 (机上用餐)

观光景点：

迪拜

- ◆ **朱美拉清真寺** - 1979年落成的清真寺是由已故的迪拜前任统治者谢赫拉希德·本·赛义德·阿勒马克图姆慷慨捐赠的。该清真寺汲取了叙利亚和埃及的建筑风格, 可容纳约1500名礼拜者。
- ◆ **迪拜框架** - 展示着迪拜新旧两个城区令人惊叹的景色, 象征着这个酒店连接了酒店辉煌的历史和充满活力的现在, 提供了城市的壮丽全景。
- ◆ **迪拜未来博物馆** - 这座建筑是一项建筑和工程奇迹, 通过将先进技术与传统艺术形式相融合, 无缝地将过去和未来融为一体。其外立面装饰着谢赫穆罕默德·本·拉希德·阿勒马克图姆殿下的诗歌, 由马塔尔·本·拉赫杰的书法书写, 生动地展示了其阿拉伯传统。
- ◆ **阿拉伯塔** - 一家由朱美拉管理的豪华酒店, 是世界上最高的酒店之一。尽管其高度的39%为不可占用空间, 但以其标志性的帆船形设计而闻名。位于距离朱美拉海滩280米的人工岛上, 通过一座私人弯曲桥梁与大陆相连。
- ◆ **阿联酋购物中心** - 这座多层购物中心拥有超过630家零售店、100家餐厅和咖啡馆、80家奢侈品店和250家旗舰店, 还有7900个停车位。
- ◆ **迪拜滑雪场** - 室内滑雪度假村占地22,500平方米, 全年保持-1至2摄氏度的温度范围。它位于阿联酋购物中心内。
- ◆ **迪拜购物中心** - 这个购物中心拥有多种吸引人的景点, 提供卓越的购物体验, 拥有超过1300家零售店, 展示顶级的国际和本地品牌。此外, 它还提供超过200种用餐选择, 满足从休闲餐饮到高档餐厅的各种口味。
- ◆ **哈利法塔顶层观景台** - 客人们可以迅速被送到位于惊人高度的观景台, 从那里可以欣赏迪拜的天际线和自然美景。这是一个独特的机会, 从无与伦比的角度欣赏城市的建筑和风景。



✓ 4 早餐 / 3 午餐 / 4 晚餐

风味餐：

- ★ 烤鸡
- ★ 柯福塔
- ★ 穆尔塔巴克鸡
- ★ 辣椒炒饭
- ★ 鸡肉曼迪
- ★ 四川鸡



住宿酒店 (4晚)

✓ 金斯盖特海滨大酒店 / 艾巴莎卡爾頓酒店 / 阿斯马时代酒店 x 4 晚

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Zabeel Palace
扎比尔宫



Dubai Aquarium
迪拜水族馆



Musical Fountain
音乐喷泉

SCHEDULE

D1 PENANG ✈️ DUBAI (MOB)

D2 DUBAI (B/L/D)

- Arrival at Dubai International Airport
- Check-in Hotel
- Jumeirah Mosque (Photo Stop)
- Zabeel Palace (Drive By)
- Dubai Frame (Photo Stop)
- Bastakiya (Walking Orientation)
- Abra ride (Ticket Included)
- Spice Souk (Walking Orientation)
- Gold Souk (Walking Orientation)
- Creek Cruise with Dinner (sailing from 8:30pm - 10:30pm)

D3 DUBAI (B/L/D)

- Free & Easy (No Coach provided)
- Depart for desert safari with BBQ dinner and entertainment

D4 DUBAI (B/L/D)

- Museum of the Future (Photo Stop)
- Burj Al Arab (Photo Stop)
- Madinat Souk (Shopping)
- Tram Ride (One Way ticket included)
- Monorail (One Way ticket included)
- Palm Jumeirah (Photo Stop)
- Dubai Marina (Drive By)
- Bluewaters (Drive By)
- Ain Dubai (Drive By)
- Mall of the Emirates (Shopping)
- Ski Dubai (Photo Stop)

D5 DUBAI (B/-/D)

- Check-out Hotel
- Dragon Mart (Shopping)
- Dubai Mall (Shopping)
- Dubai Aquarium (Outside View)
- Musical Fountain (Photo Stop)
- At The Top Burj Khalifa (time slots subject to availability)
- Dubai Festival City (watch laser & light show)
- Depart for Dubai International Airport

D6 DUBAI ✈️ PENANG (MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

DUBAI

- ◆ **Jumeirah Mosque** - Inaugurated in 1979, the mosque was generously bestowed by the Late Sheikh Rashid bin Saeed Al Maktoum, the former Ruler of Dubai. Drawing inspiration from Syrian and Egyptian architectural styles, it has the capacity to accommodate around 1500 worshippers.
- ◆ **Dubai Frame** - Showcasing breathtaking views of both Old and New Dubai, symbolizing a bridge between the emirate's illustrious history, its vibrant present and providing stunning panoramic vistas of the city.
- ◆ **Museum of the Future** - The structure is an architectural and engineering wonder, seamlessly blending past and future by merging advanced technology with traditional art forms. Its facade, adorned with the poetry of His Highness Sheikh Mohammed Bin Rashid Al Maktoum in the calligraphy of Mattar bin Lahej, eloquently represents its Arabic heritage.
- ◆ **Burj Al Arab** - A luxury hotel managed by Jumeirah and stands as one of the world's tallest hotels. Despite 39% of its height being non-occupiable space, it is renowned for its iconic sail-shaped design. Situated on an artificial island 280 meters from Jumeirah Beach, it is connected to the mainland by a private curved bridge.
- ◆ **Mall of the Emirates** - The multi-level shopping mall boasts over 630 retail outlets, 100 restaurants and cafés, 80 luxury stores, and 250 flagship stores, along with 7,900 parking spaces.
- ◆ **Ski Dubai** - The indoor ski resort spans 22,500 square meters and maintains a temperature range of -1 to 2 degrees Celsius year-round. It is situated within the Mall of the Emirates.
- ◆ **Dubai Mall** - With a wide range of attractions, the mall provides an exceptional shopping experience, hosting over 1,300 retail outlets showcasing top international and local brands. Moreover, it offers over 200 dining options, catering to various tastes from casual dining to upscale restaurants.
- ◆ **At The Top Burj Khalifa** - Guests are swiftly transported to the observation deck, located at a stunning height, offering panoramic views of Dubai's skyline and natural beauty. It's a unique opportunity to admire the city's architecture and landscapes from an unmatched perspective.



✓ 4 Breakfasts / 3 Lunches / 4 Dinners

- ★ Shish Tawook
- ★ Murtabak Chicken
- ★ Chicken Mandi
- ★ Kofta
- ★ Nasi Goreng Paprik
- ★ Schezwan Chicken



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

✓ Grand Kingsgate Waterfront / Montreal Barsha Hotel / Time Asma Hotel

x4 Nights

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 迪拜 DUBAI ·



货币 Currency 	Dubai Dirhams - AED 迪拜迪拉姆 - AED	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	AED 0.80 = MYR 1 迪拉姆 0.80 = 马币 1 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Dubai : +971 迪拜 : +971
电压 Voltage 	Voltage - almost always 230 V 电压 - 230伏特	插座 Power Socket 	G 类型 / Type G - 3脚 / 3-pin *Please bring a universal electric plug adapter *请自带多功能插座
时差 Time Different 	Approximately 4 Hours behind Malaysia Time 标准时差慢马来西亚时间4小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 30 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过30公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 4月 - 10月 Apr to Oct 26°C ~ 38°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 11月 - 3月 Nov to Mar 12°C ~ 22°C	<small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>	
飞机型号 Aircraft Type 	<p>Boeing 737</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>



GD Partner: